
Referat från sammanträde med styrelsen i Bystämmans 
samfällighetsförening 17 december 2013 

 
Inriktning av sammanträdet 
Sammanträdets huvudpunkter var 

- Ekonomiska läget 
- Lekplatsrenoveringen 
- Parkeringsskyltar 
- Garagekontroll 
- Broschyr 
- Grannsamverkan 
- Vårstädning 
- Trivselregler 

 

Ekonomiska läget 
Några fastighetsägare har inte betalt halvårsavgift. Utöver det är läget stabilt. 

 
Lekplatsrenoveringen 
Arbetet är klart men blev dyrare än beräknat. Vi diskuterar möjligheterna att minska antalet 
lekplatser eftersom de är mycket kostamma att underhålla. 

 

Parkeringsskyltar 
Skyltarna är klara och ska sättas upp snarast. 
 
Garagekontroll 
Garagekontroll har gjorts och vi konstaterar att det är bättre städat nu. Däremot kvarstår 
problemet med att en del garageportar är olåsta. 
 
Broschyr ”Välkommen till Västra Ella gård” 
Ordföranden har skrivit ett förslag som styrelsen tittar på till nästa möte. 

 

Grannsamverkan 
Ryktet börjar sprida sig och folk är positiva till Grannsamverkan. Vi får mail från polisen varje 
fredag som sedan skickas vidare till fastighetsägarna via roteombudens e-postlistor. 

  

Vårstädning 
Styrelsen tror att det är bra med en gemensam vårstädning. I april går styrelsen en runda för 
att se vad som behövs göras. 
 

Trivselregler 
Styrelsen tittar på synpunkter som kommit in och diskuterar detta på nästa möte. 
 
Nästa möte 
Styrelsen träffas igen vecka 4-5 och vecka 11. 

 
 


